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Al langere tijd waren Hans Melaard en Jeroen 
de Krom op zoek naar een locatie om hun 
tennis- en padelplannen te verwezenlijken. 
Maar het vinden van een geschikte hal is geen 
sinecure. Met Kethelhaghe in Schiedam-Noord 
vonden ze uiteindelijk een geschikte locatie. 
Het oude Kethelhaghe had twee tennishallen 
(met elk drie tennisbanen) en een park met 
negen buitenbanen. Ze besloten direct een van 
die binnenhallen onder handen te nemen. De 
nieuwe indeling van de hal maakten Melaard 
en De Krom zelf, met als doel om deze volledig 
om te bouwen tot een padelcentrum. Melaard, 
voorheen fanatiek tennisser, stond vijf jaar gele-
den voor het eerst op een padelbaan. Sindsdien 
heeft de populaire sport hem niet meer losge-
laten. Hans Melaard: ‘Je ziet dat padel heel snel 
groeit. De nieuwe padelspelers komt zowel 
uit bestaande racketsporten, zoals squash en 

tennis, als uit andere sporten. Padel is voor 
sporters heel laagdrempelig om op te pakken. 
Mensen willen tegenwoordig snel succes heb-
ben en met padel heb je dat veel meer dan met 
tennis. Vandaar dat wij hierin geloven.’

Passen en meten
In het ontwerp van de hal, die 1750 m2 groot 
is, pasten zes padelbanen van elk 200 m2. 
Daarnaast is een corridor gemaakt tussen het 
padel- en tennisgedeelte, zodat elke baan 
makkelijk bezocht kan worden. Jeroen de 
Krom vertelt: ‘We zijn aan het meten geslagen 
en hebben zo gepuzzeld dat er zes banen in 
deze hal konden. Dat bleek te passen, dus wij 
wisten precies wat we wilden. Met dat idee 
zijn we naar de verschillende bouwers gegaan.’ 
Omdat Melaard al jaren in het kleine padelwe-
reldje meeloopt, wist hij wel wat de grootste 
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baanbouwers waren. Uiteindelijk besloten 
de twee compagnons te gaan samenwerken 
met Padelbouw BV uit Lelystad. Melaard: ‘In 
Nederland zijn drie bouwers actief die wat 
groter zijn, en daar is Padelbouw er een van. 
Vooral de werkwijze van eigenaar Floris Siderius 
beviel ons: er werd snel gehandeld en goed 
gereageerd. Toen bleek ook nog dat Padelbouw 
ging samenwerken met ASM, waar wij net een 
opleiding hadden gevolgd. In combinatie met 
de positieve indruk die Floris in de gesprekken 
en offertes maakte, heeft dat ons doen beslui-
ten om voor Padelbouw te kiezen.’
Op 1 augustus kregen Melaard en De Krom de 
sleutel van hun nieuwe accommodatie. Op die 
datum begon Padelbouw BV ook meteen met 
de werkzaamheden. In ruim twee maanden 
tijd zijn de oude tennisbanen verwijderd en 
zes padelbanen aangelegd. Drie daarvan zijn 
uitgevoerd met Redsport Pro, kunstgras dat 
ingestrooid is met zand. Een vierde Redsport 
Pro-mat heeft dezelfde ondergrond, maar een 
verstelbaar net dat tot 3 meter hoog gehan-
gen kan worden. Daardoor is deze baan mul-
tifunctioneel te gebruiken voor badminton, 
volleybal en eventuele andere spelvormen. Het 
centercourt in de hal is Redsport Pro Panorama. 
Deze baan heeft een speciale World Padel 

Tour-grasmat van Mondo: STX Supercourt. Het 
centercourt voldoet aan alle eisen van de World 
Padel Tour, ook met uitloop, en zal dus veel 
toppers aantrekken. Ook in het oog springend 
is de zesde baan, een ASM Playce-padelbaan. 
Deze kleurrijke baan is geschikt voor allerlei 
spelvormen. De ASM-vloer ligt tevens rond de 
Playce-baan; de rest van de hal is gevuld met 
short-kunstgras.

Advies van nationale top
Bij RacketSportSchiedam liggen dus twee 
verschillende ondergronden. Bij de keuze voor 
de ondergronden lieten Melaard en De Krom 
zich adviseren door verschillende topspelers, 
bijvoorbeeld door Uriël Maarsen, die tot de 
nationale top behoort. Maarsen gaat de locatie 
in Schiedam ook gebruiken om les te geven. 
Melaard vertelt: ‘Uriël adviseerde om de WPT-
baan te voorzien van traag gras en snel glas, 
zodat je makkelijk lange rally’s krijgt. Dat pakt 
goed uit, zien we. Je merkt op de WPT-baan dat 
het spel heel zuiver gespeeld wordt. Je hebt 
goede balstuit en bijna geen bad bouncers. 
Zeker als ervaren spelers padellen en hard 
slaan, krijg je snel “pats-boem-padel”. Als de 
mat vertraagt, heb je meer kans om terug te 
slaan, en als het glas dan ook sneller is, komt 

de bal makkelijker van de wand af, waardoor je 
meer tijd krijgt om eronder te komen. Die com-
binatie is heel prettig.’

Primeur
De nieuwe hal levert RacketSportSchiedam 
een mooie primeur op: het is de eerste locatie 
in Nederland waar een ASM Playce Padel-baan 
ligt. ASM is het athletic skills model, ontwikkeld 
door René Wormhoudt. Kort samengevat is het 
ASM een andere manier van denken over sport, 
spelen en bewegen, waarbij je motorisch breed 
opgeleid wordt en dus ook andere sporten 
beoefent. Zowel Melaard als De Krom volgde 
de ASM-cursus bij René Wormhoudt en was 
direct enthousiast. Melaard: ‘Het verhaal van 
ASM sluit goed aan bij onze eigen visie op het 
multifunctioneler maken van dit centrum en 
het uitbreiden van het aantal sporten. Het past, 
omdat wij hier bijvoorbeeld ook schoolkinde-
ren willen verwelkomen. In dat soort dingen 
denken we vrij breed.’

Het toeval wil dat ASM sinds dit jaar exclusief 
samenwerkt met Padelbouw Nederland. Samen 
hebben zij Playce Padel ontwikkeld. Playce 
Padel is een mat waarop je padel kunt spelen, 
maar ook oog-handcoördinatie, draai- of voe-
tenwerk kunt trainen. Vanwege de ervaring 
met ASM en de samenwerking met Padelbouw 
besloot RacketSportSchiedam ook een ASM 
Playce-baan aan te leggen. Nu de baan er ligt, 
gaat Wim Reitzema het concept verder uitrol-
len. Ook hij volgde de ASM-opleiding en is naar 
eigen zeggen geïnspireerd door dit model. 
Reitzema vertelt: ‘We gaan ASM hier nog hele-
maal vormgeven, maar het is de bedoeling 
dat alle trainers straks op de ASM-baan gaan 

Het centercourt voldoet aan alle eisen van de World Padel Tour, ook met uitloop, 
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trainen. Je ziet dat ASM steeds groter wordt. 
Het is best een revolutionaire gedachte om 
anders te trainen. Je wordt niet beter in padel 
door alleen padel of tennis te spelen, maar juist 
door aandacht te geven aan meer facetten van 
bewegen. Ik vind het heel interessant om daar-
mee aan de slag te gaan. Door op een andere 
manier te gaan trainen, maak je je eigen sport 
nog veel leuker.’

Uiteenlopende spelvormen
Om Playce Padel tot een succes te maken, ver-
zorgen ASM en Padelbouw bij elke opgeleverde 
ASM-padelbaan een speciale introductie. Floris 
Siderius van Padelbouw vertelt: ‘Op alle banen 
geven we een introductie om de klant wegwijs 
te maken op de baan, zodat ze er een goede 
start mee kunnen maken. Daar moet de crea-
tiviteit van de ASM-opleiding in terugkomen. 
Dat maakt de baan ook uniek; er zit een heel 
voortraject aan opleidingen bij. Je kunt een 

ASM-baan niet zomaar neerleggen of beden-
ken; je moet de opleiding gevolgd hebben. 
We hebben het concept hier ook toegepast in 
de ruimtes om de banen heen, waardoor elke 
vierkante meter goed benut wordt.’ Tijdens een 
rondje over de banen licht Siderius het concept 
verder toe. ‘De vloer en kooi zijn zo ontworpen 
dat je er elke keer andere spelvormen mee kunt 
bedenken. Op het valdempende stuk buiten de 
kooi kunnen spelers valoefeningen doen. Er is 
ruimte voor alle speciale oefenvormen.’

Kantelpunt
Melaard en De Krom vertellen trots dat de 
nieuwe padelbanen in het weekend van ’s och-
tends vroeg tot ’s avonds laat volgeboekt zijn. 
Zelfs oud-voetballer Robin van Persie kwam al 
spelen in Schiedam. Melaard: ‘De spelers zijn 
positief: de reacties lopen uiteen van “lyrisch” 
tot “geweldig mooi”. De hal is volgens de spe-
lers fris, modern en chique.’ De kleurrijke ASM-

baan is nog wel even wennen, maar Melaard 
begrijpt dat wel. De sportwereld is immers vaak 
wat conservatief. ‘Juist voor mensen die het 
niet kennen, is zo’n baan geschikt. Ik denk ook 
wel dat we op een kantelpunt komen. Als je 
een paar gekken zoals wij hebt die zo’n ASM-
padelbaan gewoon aanleggen, kan het snel 
gaan.’ In het ontwerp hebben de eigenaren er 
overigens bewust voor gekozen om de ASM-
baan een rechte middenservicelijn te geven in 
plaats van de standaard schuine. Nu kunnen 
er immers ook reguliere padelwedstrijden op 
gespeeld worden. ‘Daarin doen we wat water 
bij de wijn, zodat we het beste van twee werel-
den hebben.’

Extra kopjes koffie
Daar stipt Melaard een belangrijk punt aan: 
uiteindelijk gaat het erom dat een hal winst-
gevend is. Volgens Siderius liggen daar mooie 
kansen met dit totaalpakket. ‘In Nederland 
heb je heel veel van dit soort tennishallen. 
Als je kiest voor padel, kun je het rende-
ment van zo’n hal meer dan verdubbelen. 
RacketSportSchiedam is een mooi voorbeeld. 
Met een aantal goede padelbanen en daar-
naast ASM benut je elke vierkante meter  
maximaal. Daarin zijn wij als Padelbouw  
gespecialiseerd en kunnen we echt meeden-
ken. Zo’n concept maakt de club succesvol en 
is commercieel interessant.’ Hij licht dat toe met 
een simpele rekensom. ‘Door de ruimte heb je 
hier zes padelbanen in plaats van drie  
tennisbanen; dat is al het dubbele aantal spe-
lers in de hal. En bij padel heb je ook nog eens 
altijd vier mensen op de baan.’ Melaard besluit: 
‘Voor eigenaren is dat natuurlijk heel interes-
sant, want dat zijn ook twee keer zoveel kopjes 
koffie. Tenminste, in een normale wereld zon-
der corona.’

www.padelbouw.nl

De drie Redsport Pro-banen zijn ingestrooid met zand. 

Ook rond de banen is elke vierkante meter benut, zoals hier met extra ASM-onderdelen.
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